



蘇浙幼兒園

Kiangsu & Chekiang Nursery

地址：香港北角清華街三十號 電話：2578 0402 傳真：2571 7915

網址：<http://www.kcs.edu.hk> 電郵：nursery@kcs.edu.hk

2026/2027 學年學費調整

各位家長：

本園接獲教育局通知 2026/2027 學年起學費調整為每月\$5,580，每年繳交 10 期(9 月至翌年 6 月)，2026 年 9 月生效。

9 月份學費差額 \$200 將於 10 月 12 日即 10 月份學費自動轉賬時一併收取，該月總額為 \$5,780。



蘇浙幼兒園 謹啟

2026 年 8 月 27 日

27th August 2026

2026/2027 Tuition Fee Adjustment

Dear Parents,

The Education Bureau has confirmed the revision of the tuition fee for the 2026/2027 academic year, set at \$5,580 per month, effective from September 2026. Tuition will be paid in ten monthly installments from September through June.

Please note that due to the adjustment, an additional \$200 will be added to October's tuition to account for the difference in September's fee. As a result, the October payment will total \$5,780 and will be auto-paid via bank transfer on 12th October.



Kiangsu & Chekiang Nursery